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Protokół Nr XXVI/2021 

z  obrad XXVI Sesji  Rady Gminy Iława odbytej w dniu 26 lutego 2021 roku. 

 

W związku z aktualną sytuacją sanitarno-epidemiologiczną w Kraju, sesja odbyła się bez 

udziału Sołtysów, zaproszonych gości, w systemie zdalnym. 

Przewodniczący Rady Gminy Iława Pan Roman Piotrkowski o godz. 13
00

 otworzył 

posiedzenie Rady Gminy Iława przywitał radnych oraz wszystkich obecnych i przystąpił do 

sprawdzania listy obecności radnych na dzisiejszej sesji. Po czym oświadczył, iż w 

posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu wynoszącego 15 osób 

stanowi quorum, przy którym może obradować Rada Gminy Iława i podejmować 

prawomocne uchwały. 

Stan Rady Gminy Iława                -    15  radnych  

Obecnych na Sesji Rady Gminy   -    12  radnych  

Nieobecni: P. Mariusz Jajkowski; P. Andrzej Kozicki; P. Adam Waszelewski. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Materiały będące przedmiotem obrad dzisiejszej Sesji zostały pozytywnie zaopiniowane przez 

komisje.  

Przebieg obrad: 

Przewodniczący obrad przedstawił proponowany porządek dzisiejszej Sesji.  

Proponowany porządek obrad. 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Gminy Iława.  

3. Informacja Wójta z działalności za okres od ostatniej Sesji Rady. 

4. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iławie za 2020 

rok. 

5. Sprawozdanie z działalności Placówki Wsparcia Dziennego Gminy Iława z siedzibą w 

Iławie za rok 2020. 

6. Sprawozdanie za 2020 rok z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Iława. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/223/20 Rady Gminy Iława z 

dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Iława na lata 2021-2026. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/224/20 Rady Gminy Iława z 

dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Iława na rok 2021. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sposobu sprawiania pogrzebów oraz zwrotu 

kosztów pogrzebów realizowanych przez Gminę Iława. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz schroniskach dla bezdomnych 

z usługami opiekuńczymi. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Iława w 2021 r.” 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem, Gminy Iława na lata 2021-2025”. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia „Zasad wynajmowania lokali wchodzących w 

skład mieszkaniowego zasobu Gminy Iława”. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej, 

położonej w miejscowości Ząbrowo, gminie Iława. 

15. Wolne wnioski. 
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16. Zakończenie obrad XXVI Sesji Rady Gminy Iława. 

Ad. 1. 

Przyjęcie porządku obrad. 

- Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi, bądź propozycje zmian do przedstawionego 

porządku.  

- nie było. 

Za przyjęciem porządku głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. Przebieg 

głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 2 do Protokołu. 

Ad. 2.  

Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Gminy Iława. 

Protokół z XXV Sesji Rady Gminy Iława został radnym udostępniony do zapoznania się. 

Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi do treści protokołu? 

Do treści protokołu nie zgłoszono uwag.  

Za przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0. Przebieg 

głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 3 do Protokołu. 

Ad. 3. 

Informacja Wójta z działalności za okres od ostatniej Sesji Rady. 

Informację z działalności Wójta za okres od ostatniej Sesji Rady Gminy Iława przedstawił 

Wójt Gminy Pan Krzysztof Harmaciński. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik Nr 4 

do protokołu.  

Ad. 4. 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iławie za 2020 rok. 

Sprawozdanie zostało przesłane radnym do zapoznania się i na posiedzeniu komisji 

omówione zostało przez Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iławie Panią 

Ewelinę Tuchalską. 

Przewodniczący obrad zapytał czy są pytania bądź uwagi do sprawozdania? Nie było. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 5 do Protokołu. 

Ad. 5. 

Sprawozdanie z działalności Placówki Wsparcia Dziennego Gminy Iława z siedzibą w 

Iławie za rok 2020. 

Sprawozdanie zostało przesłane radnym do zapoznania się i omówione zostało na posiedzeniu 

komisji przez Kierownika Placówki Wsparcia Dziennego Panią Kamilę Gurowską. 

Przewodniczący obrad zapytał czy są pytania bądź uwagi do sprawozdanie? Nie było. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 6 do Protokołu. 

Ad. 6. 

Sprawozdanie za 2020 rok z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Iława. 

Sprawozdanie zostało radnym przesłane do zapoznania się oraz omówione na posiedzeniu 

komisji przez Pana Henryka Szabelskiego Kierownika referatu Edukacji. 

Przewodniczący obrad zapytał czy są pytania bądź uwagi do sprawozdanie? Nie było. 

Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 7 do Protokołu. 

Ad. 7. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/223/20 Rady Gminy Iława z dnia 22 

grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Iława na 

lata 2021-2026. 

- Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? 

Pytań, uwag nie wniesiono. 
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Za przyjęciem głosowało radnych 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała Nr XXVI/243/21 Rady Gminy Iława z dnia 26 lutego 2021 r. została przyjęta     

i stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

Przebieg głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 8a do protokołu.  

Ad. 8. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXIV/224/20 Rady Gminy Iława z dnia 22 

grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Iława na rok 2021. 

- Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? 

Pytań, uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem głosowało radnych 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała Nr XXVI/244/21 Rady Gminy Iława z dnia 26 lutego 2021 r. została przyjęta     

i stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

Przebieg głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 9a do protokołu. 

Ad. 9. 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sposobu sprawiania pogrzebów oraz zwrotu kosztów 

pogrzebów realizowanych przez Gminę Iława. 

- Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? 

Pytań, uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem głosowało radnych 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała Nr XXVI/245/21 Rady Gminy Iława z dnia 26 lutego 2021 r. została przyjęta     

i stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 

Przebieg głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 10a do protokołu. 

Ad. 10. 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w schronisku dla osób bezdomnych oraz schroniskach dla bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi. 

- Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? 

Pytań, uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem głosowało radnych 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała Nr XXVI/246/21 Rady Gminy Iława z dnia 26 lutego 2021 r. została przyjęta     

i stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 

Przebieg głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 11a do protokołu. 

Ad. 11. 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Iława w 2021 r.” 

- Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? 

Pytań, uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem głosowało radnych 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała Nr XXVI/247/21 Rady Gminy Iława z dnia 26 lutego 2021 r. została przyjęta     

i stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 

Przebieg głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 12a do protokołu. 

Ad. 12. 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Programu Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem, Gminy Iława na lata 2021-2025”. 

- Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? 
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Pytań, uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem głosowało radnych 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała Nr XXVI/248/21 Rady Gminy Iława z dnia 26 lutego 2021 r. została przyjęta     

i stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 

Przebieg głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 13a do protokołu. 

Ad. 13. 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia „Zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Iława”. 

- Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? 

Pytań, uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem głosowało radnych 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała Nr XXVI/249/21 Rady Gminy Iława z dnia 26 lutego 2021 r. została przyjęta     

i stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 

Przebieg głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 14a do protokołu. 

Ad. 14. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej, 

położonej w miejscowości Ząbrowo, gminie Iława. 

- Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi, bądź pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? 

Pytań, uwag nie wniesiono. 

Za przyjęciem głosowało radnych 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Uchwała Nr XXVI/250/21 Rady Gminy Iława z dnia 26 lutego 2021 r. została przyjęta     

i stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 

Przebieg głosowania imiennego stanowi załącznik Nr 15a do protokołu. 

Ad. 15. 

Wolne wnioski. 

W wolnych wnioskach głos zabrali: 

- radny Zbigniew Urzędowski – zapytał co dalej z Przychodnią KEMED? 

- P. Wójt – odpowiedział, iż na chwilę obecną Przychodnia świadczy usługi, oczekuje na 

decyzje Rady Gminy co do wniosku który został przez Firmę złożony z uwagi na to że chce 

podejmować swoje decyzje dotyczące przyszłościowego funkcjonowania Ośrodków. Mam 

nadzieję, że Panie i Panowie radni taką decyzje podejmą i będzie można ją przekazać.  

- radna Izabela Kurek – zapytała o koszty poniesione przez Gminy za odśnieżanie? 

- P. Wójt – odpowiedział, iż spływają jeszcze faktury a na chwilę obecną jest to kwota ponad 

200 tysięcy złotych. Po sporządzeniu końcowego rozliczenia informacja trafi do radnych, 

- radna Zofia Fota – poruszyła temat potrzeby kursowania autobusu z centrum miejscowości 

w godzinach 6-7 i powrót po godzinie 15-tej oraz zapytała czy na komisję w miesiącu marcu 

będzie projekt uchwały w sprawie sprzedaży Ośrodka w Rudzienicach i Ząbrowie. Jeśli tak to 

chciałaby się podzielić wcześniej z radnymi swoimi wątpliwościami, uwagami, jakie są 

zgłaszane podczas spotkań odbywających się w terenie, 

- P. Wójt – odnośnie dojazdów to Firma Ostródzka zawiesiła swoje kursy już w miesiącu 

grudniu. Podjęte zostały działania w kierunku uruchomienia tej linii przez PKS Iława i linia 

taka została uruchomiona. Po sprawdzeniu, czy aktualnie linia taka dalej funkcjonuje, 

informacja zostanie przekazana Pani radnej. Linia ta była testowana pod względem ilości 

korzystających pasażerów. Odnośnie zbycia Ośrodków Zdrowia to temat ten był omawiany 

już na posiedzeniach stałych komisji i najprawdopodobniej będzie przygotowany projekt 

uchwały w tej sprawie przez Wójta. Projekt uchwały będzie dotyczył zbycia i radni podejmą 

decyzję czy kierujemy się w stronę sprzedaży i możliwości zakupu przez Firmę bądź Spółkę 

KEMED. Uchwała będzie obwarowana wadami prawnymi a mianowicie nabywca nabywa 
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budynek wraz z lokatorami oraz w przypadku rezygnacji ze świadczenia usług medycznych 

Gmina będzie miała prawo pierwokupu. Budynki te przeznaczone są tylko pod działalność 

medyczną i doskonale zdajemy sobie sprawę że jest to zadanie priorytetowe, zabezpieczenie 

mieszkańców w bezpieczeństwo zdrowotne. Powinniśmy pamiętać okres kiedy blisko 

byliśmy sytuacji braku obsługi medycznej w gminie. Według posiadanych na dzień dzisiejszy 

informacji mieszkańcy są zadowoleni z usług świadczonych przez Firmę KEMED. 

Funkcjonowanie służby zdrowia w obecnych covidowskich warunkach jest bardzo trudne nie 

mniej ośrodki zdrowia na terenie naszej gminy nie są pozamykane i nie świadczą tylko 

teleporad. O dobrej opinii dla świadczonych usług przez Firmę KEMED może także 

świadczyć fakt, iż wielu mieszkańców z terenu Iława chce się zapisać do ośrodków na terenie 

gminy Iława. Na komisje na pewno zostanie przygotowany projekt uchwały przez Wójta i 

wspólnie będziemy się nad tym zastanawiać. 

- radna Zofia Fota – doprecyzowała swoją wypowiedź odnośnie kursowania autobusów a 

mianowicie aktualnie testowane autobusy kursują w godzinach które uniemożliwiają dotarcie 

do pracy stąd prośba aby przewoźnik zmienił godziny kursowania autobusów. Odnośnie 

sprzedaży budynku ośrodka to zgodnym jest, iż opieka jest dobra ale chciałaby podzielić się 

swoimi uwagami z radnymi. Ponadto zapytała czy wcześniej radni otrzymają blok 

dokumentów związanych ze sprzedażą budynków i proponowanymi zapisami 

zabezpieczającymi aby był czas na zapoznanie się i analizę. 

- P. Wójt – odpowiedział, iż projekt uchwały będzie dotyczył zbycia nieruchomości a odrębną 

sprawą jest późniejszy akt notarialny. W dalszej kolejności jeżeli zgłosi się nabywca, a jest 

wniosek Firmy KEMED której dyrektor poinformował, iż zakupu będzie dokonywała Spółka, 

wówczas zostaną określone wszystkie warunki dotyczące między innymi: lokatorów jak i 

zabezpieczenia dla Gminy (pierwszeństwu wykupu przez Gminę). 

- Przewodniczący obrad – dopowiedział, iż odnośnie zapisów w akcie notarialnym to radni 

będą mieli możliwość zapoznania się z nimi. 

- radna Zofia Fota – doprecyzowała, iż chodzi jej o to aby przed podjęciem uchwały radni 

mieli możliwość poznać szczegóły związane ze zbyciem nieruchomości. 

- Przewodniczący obrad – odnośnie terminu podejmowania uchwały, trwają rozmowy w 

terenie (przy ograniczeniach związanych z covidem). W przyszłym tygodniu spotkania takie 

odbywać się mają w kilku miejscowościach w różnych grupach (Stowarzyszenia, straże, rady 

sołeckie). Ponadto na komisjach będzie możliwość rozmowy na ten temat i wzajemnie się 

przekonywać. Jestem przekonany, iż należy to przeprowadzić w miesiącu marcu i jest to 

bardzo ważne, być może są to jedne z najważniejszych uchwał w tej kadencji. Opieka 

zdrowotna na każdym etapie życia jest najważniejsza. 

- radny Krzysztof Zieliński – zadał pytania odnośnie ośrodków zdrowia a mianowicie 

poprosił, aby Pani radna Zofia Fota podzieliła się wątpliwościami zgłaszanymi przez 

mieszkańców i pytanie do P. Wójta czy sprzedaż budynków będzie w formie przetargu czy 

bezprzetargowo? 

- P. Wójt – odnośnie formy sprzedaży, to na chwilę obecną, będzie to przetarg, 

- radny Krzysztof Zieliński – zapytał, co będzie kiedy do przetargu przystąpi podmiot nie 

zajmujący się POZ i zaoferuje wyższą cenę? 

- P. Wójt – odpowiedział, iż w warunkach przetargu będą określone zapisy co do 

przeznaczenia tych budynków. Sprzedaż ich nastąpi tylko i wyłącznie na cel na jaki są 

przeznaczone w innym przypadki przetarg zostanie unieważniony.   

- radna Zofia Fota – odpowiedziała, iż w związku z aktualną sytuacją epidemiologiczną       

uniemożliwiającą odbycie zebrań w mieszkańcami, odbywa spotkania indywidualnie gdyż 

jako radna z tego rejonu potrzebuje na ten temat akceptacji społecznej. Dlatego też chciałaby 

z tymi wnioskami podzielić się, przedyskutować z radą sołecką z przedstawicielami 
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organizacji, straży z radnymi a sygnalizowany termin podjęcia uchwały na miesiąc marzec w 

obecnej sytuacji (wzrost zakażeń, obostrzenia) jest zbyt krótki na takie działania.  

- Przewodniczący obrad – odpowiedział, iż w tej chwili nie może podjąć żadnej konkretnej 

decyzji co do formy spotkań radnych z uwagi na niepewną sytuację epidemiologiczną. 

Wskazanym byłoby osobiste spotkanie radnych w komisjach. 

- radny Krzysztof Zieliński – zwrócił uwagę na brak noszenia maseczek przez mieszkańców,  

- P. Wójt – w nawiązaniu do wypowiedzi radnego poinformował, iż podczas 

wideokonferencji z Panem Wojewodą były zapewnienia o większej kontroli ze strony Policji 

jak i apel do radnych i przedstawicieli samorządów o zwracanie mieszkańcom na to uwagi jak 

i osobiste przestrzeganie zabezpieczeń. 

- radny Aleksander Konecki – zwrócił się z prośbą do Pani Z. Foty, aby przy zbieraniu opinii 

dotyczącej sprzedaży budynku była również informacja zainteresowanych co w przypadku 

kiedy oferta sprzedaży zostanie przez nich odrzucona, 

- radna Zofia Fota – oświadczyła, iż nie jest zobowiązana do jakiejkolwiek alternaty a jako 

radna ma prawo informować i słuchać głosów mieszkańców. Uwagi i opinie  zgłaszane przez 

mieszkańców zostaną radnym przedstawione. 

- Przewodniczący obrad – powiedział, iż każdy ma prawo być przekonanym do swojej decyzji 

że jako radny dobrze robi dla całej Gminy Iława a nie tylko swojej miejscowości. Każdy ma 

swoje metody pracy aby przekonać się do swojej decyzji, będą jeszcze konsultacje przed 

podjęciem ostatecznej decyzji. 

Więcej zapytań nie było. 

Ad. 16. 

Zakończenie obrad XXVI Sesji Rady Gminy Iława. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXVI Sesji Rady Gminy Iława, Przewodniczący 

obrad o godzinie 14 
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ogłosił XXVI Sesję Rady Gminy Iława za zamkniętą.  

 

                         Przewodniczył                                                      

        Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                     Roman Piotrkowski 

Protokołowała 

Grażyna Lignowska         

  


